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II subota / nedelja, 8 - 9. oktobar 2016.

Savez ekonomista Srbije i B
Group, pod pokroviteljstvo
biznis foruma, prvi put org
rum mladih lidera Srbije 
energy, sucess). Forum }e b

van na Srebrnom jezeru od 7. do
Osnovni cilj Foruma je okupljanje
metnih, ambicioznih i obrazovanih
li~itih oblasti dru{tvenog `ivota. N
pru`amo im priliku da se me|usob
ju, pove`u, dru`e, razmene mi{ljen
~uju kako svoje vr{njake, tako i stari
ji su postigli uspeh u svojim oblasti

Na Forumu }e u~estvovati 100 m
Selekciona komisija imala je zaista
tak da od preko 200 pristiglih prijav
izabere njih 40 koji }e se na}i me|u 
rima. Tako|e, kompanije i predstav
ske zajednice su s najve}om pa`njo
svoje zaposlene do 35 godina staro
istakli dosada{njim radnim rezultat

Be~ petak 17. mart 16:00. U pauzi sa-
stanka, po{to vidim da }e se zavr{iti na vre-
me, koristim aplikaciju personalnog asi-
stenta na mobilnom telefonu i zamolim da
mi organizuje prevoz od zgrade u kojoj se
odr`ava sastanak do ku}e za 18:00. 

U 18:05 ispred ulaza u zgradu ~eka me
parkiran samovoze}i automobil. Provera-
vam da je u prtlja`niku moja narud`bina iz
samoposluge, moje odelo sa hemijskog ~i-
{}enja i ~im u|em u automobile ekrani oko
zadnjeg sedi{ta se pove`u sa mojim mobil-
nim telefonom i mogu da odgovorim na
poruke, da izvr{im i potvrdim nekoliko
transakcija sa ra~una moje banke, pregle-
dam najnovije vesti i onda de se zavalim u
udobno zadnje sedi{te automobila koji be-
{umno i bez voza~a vozi ka mojoj ku}i. 

Uzmem ~a{u proseka i razmi{ljam o tome
kako je moj personalni asistent odli~no izabrao
da, ovog petka, koristi automobile koje nudi lo-
kalni lanac samoposluga. Lako je dodati na-

rud`binu za vikend, a i oni poklanjaju dobro
ohla|en prosek koji ba{ prija. Ako je neophod-
no da se brzo prevezem sa jedne na drugu ta~-
ku grada, personalni asistent bira Uber auto-
mobile, a ako je put du ì, automobile telekom
kompanije, jer oni imaju najbolje uslu`ne pro-
grame i najbr̀ u internet komunikaciju.

17. mart 18:05, ali koje godine? Da li je
realno da }emo koristiti ove usluge za 5, 10
ili vi{e godina?

Uzmite u obzir da se ve} testiraju au-
tomobili bez voza~a u nekim gradovima
Amerike, a da Tokio planira da, za olim-
pijadu 2020. godine, taksi vozila budu bez
voza~a.

Ako verujete da }e se to desiti ranije ili
kasnije slede}e pitanje je ko }e biti vlasnik
automobila? Da li }e automobila biti vi{e
ili manje? Da li }e i dalje biti potrebni isti
kapaciteti gara`a, bolnica, kako }e to da se
odrazi na osiguravaju}a dru{tva, poreze,
izdvajanja za zdravstvo, sigurnost u sao-
bra}aju?

Sva vozila }e komunicirati me|usobno
i izbegavati koliziju i opasne situacije.

Da li }e biti razumno a i moralno da pri-
vatna lica poseduju automobile, pla}aju
osiguranje, mu~e se sa parking zonama i
tro{e vreme, energiju i novac na automobi-
le, ako u svakom trenutku mogu da izabe-
ru model i veli~inu automobila koji }e ih
prevesti iz jedne ta~ke u drugu.

Dru{tvo }e iz potro{a~kog i `elje za po-
sedovanjem mo`da da se okrene ekonomi-
ji gde se resursi dele me|u vi{e u~esnika i
tako smanjuje proizvodnja, zaga|enje i
okre}e prirodi. 

Ako pogledate da danas ve}ina nas
ima bar po jednu elektri~nu bu{ilicu (a
mnogi i po dve-tri), iako se zna da se ona
koristi u proseku 11 minuta godi{nje, vi-
dimo koliko je veliko rasipanje resursa.

Ako samovoze}i automobil ili dron mo`e
da vam donese elektri~nu bu{ilicu kada
vam god zatreba da li je neophodno da i
dalje posedujemo tri.

Ove promene su revolucionarne, i ne
samo da moramo da menjamo zakone
da bismo regulisali nove na~ine poslova-
nja, ve} u pitanje dolaze i kriterijumi i
merila za uspe{nost. Sve se to de{ava ve}
danas, ali mi nismo spremni da uo~imo
novu realnost.

Uzmite kao primer Whatsapp ili Viber.
Svi ih koristimo i sre}ni smo {to brzo i efi-
kasno mo`emo da komuniciramo sa na-
{im prijateljima ili poslovnim partnerima
bez obzira gde se oni nalaze. I {to je va`no -
besplatno. Ako pogledate da je, zbog svih
kompanija koje nude besplatnu komuni-
kaciju, smanjen planirani prihod teleko-
munikacionih kompanija u celom svetu, u
delu preno{enja poruka, sa 100 milijardi
dolara na 50 milijardi dolara, iako se broj
poslatih i primljenih poruka pove}ao mno-
go puta: Koliko su dr`ave izgubile od pore-
za, licenci i prodaje frekvencija? Zakoni su
strogi prema telekom kompanijama ali ne
reguli{u Whatsapp i Viber - nema licenci,
da`bina i poreza. A one zaista donese vred-
nost nama korisnicima. Kako tu vrednost
meriti u bruto nacionalnom dohotku ili

treba, kao dr`ava Butan, da pre|emo na
merenje nivoa nacionalne sre}e?

Ako pogledamo i druge grane industri-
ja, digitalna revolucija ulazi svuda i ulazi
stra{no brzo. Na~in poslovanja se menja u
telekomunikacijama, bankarstvu, osigura-
njima, poljoprivredi, dr`avnoj upravi, a i
na{ privatni ̀ ivot se menja.

Mnogi smatraju da je neophodno biti
odli~an poznavalac novih tehnologija da bi
se, u svojoj grani industrije, uhvatili u ko-
{tac sa pretnjama koje nosi digitalna revo-
lucija. Iako je od pomo}i poznavanje teh-
nologija, to nije osnovni problem, ve} jed-
nostavno razumevanje uticaja tehnologija
na poslovne modele. Klaus [vab, organiza-
tor Svetskog ekonomskog foruma u Davo-
su je u svojoj knjizi o ~etvrtoj industrijskoj
revoluciji, kako on naziva digitalnu revolu-
ciju, izdvojio dva osnovna problema: 1)
Razumevanje digitalne revolucije i mogu}-
nosti koje ona donosi i 2) nedostatak tale-
nata koji bi vodili digitalne transformacije
na nivou firme, dr`ave ili globalno.

Zato su radionice za mlade talente kao
{to je Y.E.S. na Srebrnom jezeru va`ne za
pravilno artikulisanje problema i mogu}ih
puteva da iskoristimo mogu}nosti koje do-
nosi digitalna revolucija na raznim nivoima.

Branislav Vujovi}, New Frontier Group

Tema panela na kome }u
u okviru debate o mlad
su, a na osnovu dugogo
stva, jeste odabir kadrov
ali }e na skupu svakako

poslovnom ambijentu u Srbiji, o tom
pogoduje mladima koji tek ulaze u
u razgovoru za Danas Dragoljub V
predsednik Grupe Metalac. 

- ^injenica je da oni koji su uspe
ju da prevazi|u prepreke, ali je njih 
nomiji malo. Potreban je ambijen
preduzetni{tvo podsti~e, a jedna od
nica jesu javna preduze}a i dr`avna
kao da jo{ uvek rade u starom sistem
biznis gleda sa nepoverenjem, u vre
da se upravljalo floskulama, a ne 
potezima - ka`e Vukadinovi} i nagl

Kakvu nam mogu}u budu}nost donose nove tehnologije 
i kako }e nove navike promeniti ekonomiju i dru{tvene odnose

Ko to tamo vozi?

KO }E BITI VLASNIK AUTOMOBILA? DA LI }E AUTOMOBILA

BITI VI{E ILI MANJE? DA LI }E I DALJE BITI POTREBNI ISTI

KAPACITETI GARA`A, BOLNICA, KAKO }E TO DA SE ODRAZI

NA OSIGURAVAJU}A DRU{TVA, POREZE, IZDVAJANJA ZA

ZDRAVSTVO, SIGURNOST U SAOBRA}AJU? 

AKO POGLEDATE DA DANAS VE}INA NAS IMA BAR PO

JEDNU ELEKTRI~NU BU{ILICU (A MNOGI I PO DVE-TRI),
IAKO SE ZNA DA SE ONA KORISTI U PROSEKU 11 MINUTA

GODI{NJE, VIDIMO KOLIKO JE VELIKO RASIPANJE RESURSA.
AKO SAMOVOZE}I AUTOMOBIL ILI DRON MO`E DA VAM

DONESE ELEKTRI~NU BU{ILICU KADA VAM GOD ZATREBA

DA LI JE NEOPHODNO DA I DALJE POSEDUJEMO TRI.

KOD NAS SU PO~ETNI~
KOJA UVEK PRONA|

BUDU I POLITI~KI "POD

BEZ TE

Tokio planira da, za olimpijadu
2020. godine, taksi vozila
budu bez voza~a

Dr`avn

SRBIJA JE N
NESLAVNOM

PRVOM MEST
U SVETU PO

"ODLIVU
MOZGOVA"

Iskra budu}nosti: Branislav Vujovi} 
u Mercedesovom koncept vozilu 
bez voza~a F015
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mladih lidera.
a te`ak zada-
va studenata,
mladim lide-
nici akadem-
om delegirali
sti, koji su se
tima i napre-

dovanjem u karijeri. Glavna poruka Foruma, ko-
ju nameravamo da prenesemo {iroj javnosti, je-
ste da se rad i trud isplate, da je obrazovanje
klju~ni preduslov za napredak Srbije i da ovoj te-
mi treba posvetiti punu pa`nju na organizovan i
sistemski na~in. Bez obrazovanih, ambicioznih i
vrednih mladih ljudi, Srbija }e te{ko dosti}i raz-
vijene evropske zemlje. Danas, na `alost, mladi,

obrazovani ljudi u potrazi za boljim `ivotnim
standardom trajno napu{taju zemlju. Srbija je na
neslavnom, prvom mestu u svetu po „odlivu
mozgova“. Ova ~injenica nas obavezuje da orga-
nizovano, zajedno, u~inimo sve da okupimo
mlade, obrazovane i pametne ljude, da im poka-
`emo da se vredi boriti, da se njihov rad i zalaga-
nje prime}uje, ceni i vrednuje. Svesni svoje dru-

{tvene odgovornosti, Savez ekonomista Srbije i
Business Info Group su proteklih par meseci na-
stojali, i u tome uspeli, da animiraju najbolje stu-
dente svih univerziteta u Srbiji, mlade lidere u
najve}im i najbr`e rastu}im kompanijama, go-
ste-paneliste iz akademske zajednice, uspe{ne
preduzetnike, dru{tvene aktiviste, novinare,
glumce i sportiste. Svi zajedno okupljeni su oko

istog cilja i zadatka - pokretanje i anga`ovanje
mladih i sledstveno, doprinos razvoju Srbije.

O~ekujemo da Forum mladih lidera Srbije
bude edukativan, zanimljiv i nadasve inspirati-
van, te da }e doprineti promociji sistema pravih
vrednosti. Ideja organizatora je da Forum posta-
ne tradicionalni doga|aj, mesto okupljanja bu-
du}ih lidera, intelektualne i poslovne elite Srbije
u pravom smislu te re~i.

Organizatori }e po zavr{etku Foruma {tam-
pati specijalnu publikaciju „100 mladih lidera Sr-
bije“ sa svim biografijama u~esnika i njihovim
osnovnim stavovima u pogledu vizije moderne i
napredne Srbije. Publikacija }e sigurno pokazati
kako vredni, pametni, ambiciozni mladi ljudi sa-
gledavaju na{e dru{tvo, a tako|e, upozna}e nas
sa njihovim ̀ eljama, potrebama i o~ekivanjima. 

Programski odbor Foruma

u u~estvovati
dima u bizni-
di{njeg isku-
va i liderstvo,
o biti i re~i o
me koliko on

u biznis, ka`e
Vukadinovi},

e{ni, uspeva-
u svakoj eko-

nt u kome se
glavnih ko~-

a uprava. Oni
mu, gde se na
emenima ka-
konkretnim
la{ava da po-

sebno dr`avna administracija, spremno prihva-
ta sve politi~ke promene, ali ne i one kojima bi
promenila metod i filozofiju svog rada. Na{ sa-

govornik nagla{ava da je to dosta jaka prepreka
za sve privrednike, posebno za mlade.

- U velikim evropskim i svetskim ekonomi-

jama, postoji jak javni sektor i velika preduze}a
na koja se oslanja mali biznis. Kod nas je privre-
da slaba, pa su male i po~etni~ke firme upu}ene

na javna preduze}a. Tu se, me|utim, uprkos jav-
nim nabavkama, uvek prona|e modus da po-
bednici na tenderima budu i politi~ki „podob-
ni“, pa oni koji sa dobrom idejom poku{avaju i
dobro da rade, bez te dimenzije nemaju {ansu -
isti~e Vukadinovi}.

On ne o~ekuje da se u tom delu ne{to brzo
promeni, jer kako ka`e, privrednici, ekonomisti
i stru~njaci o tome govore ve} dvadeset godina,
ali politika sprovodi samo ono {to misli da je u
njenom interesu. M. N. S. 

~KE FIRME UPU}ENE NA JAVNA PREDUZE}A

|U MODUS DA POBEDNICI NA TENDERIMA

DOBNI", PA ONI KOJI I IMAJU DOBRU IDEJU, 
E DIMENZIJE NEMAJU {ANSU

Dragoljub Vukadinovi}, predsednik Metalac grupe

na uprava najve}a prepreka razvoju biznisa
Kod javnih preduze}a 

i administracije jo{ uvek je
od ekonomske ideje va`nija

politi~ka pripadnost

POTREBAN JE AMBIJENT U
KOME SE PREDUZETNI{TVO

PODSTI~E, A JEDNA OD
GLAVNIH KO~NICA JESU JAV-

NA PREDUZE}A I DR`AVNA
UPRAVA. ONI KAO

DA JO{ UVEK RADE U STAROM
SISTEMU, GDE SE NA BIZNIS
GLEDA SA NEPOVERENJEM

GLAVNA PORUKA FORUMA,
KOJU NAMERAVAMO DA

PRENESEMO {IROJ JAVNOSTI,
JESTE DA SE RAD I TRUD

ISPLATE, DA JE OBRAZOVANJE

KLJU~NI PREDUSLOV ZA

NAPREDAK SRBIJE I DA OVOJ

TEMI TREBA POSVETITI PUNU

PA`NJU NA ORGANIZOVAN I

SISTEMSKI NA~INNA
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S Kopaonika na Srebrno jezero:
Privrednici u slu`be podr{ke
budu}im preduzetnicima

Malo je onih koji uspeju da
prevazi|u prepreke sestema:
Dragoljub Vukadinovi}



PROGRAM
FORUM MLADIH LIDERA SRBIJE
YOUTH.ENERGY.SUCCESS.

P E TA K, 7 .O K TO B A R
16:00 - 19:00h Registracija
18:00 - 20:00h Ve~era
20:30 - 23:00h Koktel otvaranja (Restoran „Sidro“)

S U B OTA, 8 . O K TO B A R
09:45 - 10:00h
Otvaranje foruma: Svetlana Kisi}, Programski odbor Foruma
mladih lidera Srbije
10:00 - 11:30h

Panel 1: RAZVOJ ZASNOVAN NA ZNANJU
Da li umem ako znam?

Da li umemo da prepoznamo i razvijemo talente
Kako prepoznati kvalitetne diplome i doktorate

Razvoj karijere u Srbiji: da li je mogu}e bez politi~ke par-
tije i dobre veze
Obrazovanje u inostranstvu i povratak u Srbiju

11:30 - 12:45h
Panelisti:
Vladica Cvetkovi}, dopisni ~lan Srpske akademije nauka i
umetnosti
Kosta Jovanovi}, docent na Elektrotehni~kom fakultetu u Be-
ogradu
Vigor Maji}, direktor istra`iva~ke stanice „Petnica“
Sr|an Ognjanovi}, direktor Matemati~ke gimnazije u Beo-
gradu
Moderator: Olivera Kova~evi}, urednica RTS-a

Panel 2: DRU[TVENI AKTIVIZAM
Biram da menjam!

Predstavljanje lidera dru{tveno odgovornih akcija
Pri~a o njihovoj motivaciji
Efekat inicijativa i reakcije dru{tva
Kako inspirisati druge

12:45 - 13:00h
Panelisti:
Vojislav Arsi}, osniva~ Centra E8 i pozori{ni reditelj
Ivan Petrovi}, izvr{ni direktor EXIT Fondacije
Jovan Simi}, pokreta~ inicijative prodaje fudbalskih dresova
u humanitarne svrhe i akcije „Asovi za decu“
Nina Milo{, pokreta~ akcije „Solidarna klopica“
Milorad Jurkovi}, Stolar Mile - ~ovek dobrog srca
Moderator: Petar Atanasovski, {ef Tima za zadovoljstvo kori-
snika „Devana Technologies“
Pauza
13:00 - 15:00h

Radionice
1) Strategija li~nog razvoja, Iva Vuksanovi}, docent na Eko-

nomskom fakultetu u Beogradu
2) Bosforski most - Team building, EY
3) ^etvrta tehnolo{ka revolucija, Branislav Vujovi}, predsed-

nik „New Frontier Group“
15:00 - 17:00h Pauza za ru~ak
17:00 - 18:30h Panel 3: RAZVOJ KARIJERE
@ivi startup ili rasti u kompaniji

Rad u velikoj korporaciji vs. startup inicijative
Prednosti, nedostaci, {anse i opasnosti

18:30 - 20:00h
Panelisti:
Nemanja Cerovac, suosniva~ „LaptopFriendly“
Darko Mandi}, predsednik i suosniva~ udru`enja „Beograd-
ski model Evropske unije“ (BEUM)
Uro{ \or|evi}, izvr{ni direktor „Agrounik“
Jelena Stojkovi}, menad`erka operativnih aktivnosti Ljud-
skih resursa Atlantic grupe
Velimir Babi}, ~lan Izvr{nog odbora i {ef kreditnog odeljenja
Vojvo|anske banke
Moderator: Ana Marija Popovi}, izvr{na direktorka „INO
agencija - studije u inostranstvu“
Pauza
20:00 - 22:00h Panel 4: IGRAM DA POBEDIM
2 na 2
Novinari:
Suzana Trnini}, autorka i voditeljka emisije „Ka`iprst“ na B92
Dra`a Petrovi}, glavni i odgovorni urednik dnevnog lista
„Danas“
Sagovornici:
Tibor Jona, novinar i bloger, urednik dru{tvenih medija N1

Branislav Trifunovi}, pozori{ni, filmski i televizijski glumac,
reditelj
Novinari:
Jugoslav ]osi}, direktor programa „N1 Srbija“
Zoran Stanojevi}, urednik i novinar RTS-a
Sagovornici:
Vladimir Vanja Grbi}, prvi potpredsednik Odbojka{kog save-
za Srbije i proslavljeni odbojka{
Savo Milo{evi}, proslavljeni srpski fudbaler
22:00 - 24:00h Koktel `urka (Restoran „Sidro“)

N E D E L J A , 9 .O K TO B A R
10:00 - 11:30h
Panel 5: CEO - POGLED SA VRHA

Vizija i strate{ke odluke - put do vrha
Matrica vrednosti u organizaciji kompanije i upravljanju
ljudima
Kako prepoznati talente i unaprediti kompetencije budu-
}ih menad`era i lidera
Formiranje rukovode}eg tima

Panelisti:
Miodrag Kosti}, predsednik „MK Group“
Draginja \uri}, predsednica Izvr{nog odbora Banca Intesa
Dragoljub Vukadinovi}, predsednik „Metalac grupe“
Miodrag Babi}, predsednik kompanije BNM, dugogodi{nji
direktor Hemofarma
Klod Kolaro, ex senior direktor „Oracle“ za Srbiju, Crnu Goru i
Bugarsku
Moderator: Aleksandar Vlahovi}, predsednik Saveza ekono-
mista Srbije
11:30 - 11:45h
Zaklju~na razmatranja

Trenutak u kom je Jovan Simi} video fo-
tografiju devoj~ice Na|e u dvori{tu
osnovne {kole u koju je i on nekada
i{ao promenio je `ivot oboma. Na|i je
u tom trenutku trebalo 300.000 evra

da bi se izle~ila, a Jovan je samo znao da `eli da
pomogne.

- Video sam je, bila je dete iz mog kraja, kom-
{iluka i shvatio sam da bi trebalo animirati lokal-
nu zajednicu. Jedini na~in video sam u tome da
napravim u`ivo aukciju svojih dresova koje sam
skupljao godinama i tako okupim ljude iz na{eg
okru`enja. Me|utim, kada je to do{lo do medija
postalo je mnogo ve}e nego {to sam zami{ljao i
na dve aukcije u Beogradu i u Novom Sadu sku-
pljeno je 80.000 evra, a cela suma od 300.000 u
roku od nedelju dana - pri~a za Danas Jovan Si-
mi}, inicijator akcije Asovi za decu.

Od tog momenta do danas pro{lo je vi{e od
dve godine, a ovaj mladi Beogra|anin je za to vre-
me pomogao mnogima. Nakon aukcije dresova,
organizovao je „Sportski Bazar“ u Kombank are-
ni, na kom su poznati sportisti i javne li~nosti sa-
mi prodavali svoje stvari i tako imali direktan
kontakt sa ljudima. Na taj na~in skupljen je no-
vac za kupovinu dve specijalne sobe za osnovnu
{kolu „Radivoj Popovi}“ u Zemunu koju poha|a-
ju deca sa o{te}enim sluhom, vidom i govorom.

- Nakon toga sam napravio internet aukciju,
„Kutak za humanitarni trenutak“, gde su se pro-
davale stvari Miroslava Raduljice i Jovane Brako-
~evi}, kao i {olje iz emisije „24 minuta sa Zora-
nom Kesi}em“, kako bi se prikupio novac za le-

~enje Nine Spremovi}, koja je bolovala od leuke-
mije - ka`e Jovan. Najvi{e medijske pa`nje, ovaj
25-ogodi{nji mladi} privukao je u maju ove godi-
ne kada je organizovao humanitarni me~, koji je
okupio 50 legendarnih fudbalera koji su pomogli
da se prikupi 120.000 evra za gradnju hemato-
onkolo{kog centra za le~enje dece od bolesti raka
u Ni{u. Da li je poznate sportiste bilo te{ko nate-
rati da u~estvuju, Simi} ka`e da nije.

- Sve pre|a{nje akcije su mi dale neki legitimi-
tet, pogotovo kod ljudi iz sporta, jer su mi sve ak-
cije uglavnom bile vezane za sport, tako da su ve-
}inom ~uli svi i znali za „onog malog {to je pro-
davao dresove“ i vrlo rado se odazivali na pozive.
Suprotno uobi~ajenom mi{ljenju, sportisti su za-
ista jako spremni da u~estvuju u svemu i poma`u
dosta, iako to ne zvoni na sva zvona - isti~e na{
sagovornik.

Simi} ka`e kako je jako bitno za njega da po-
verenje koje je stekao kod velikog broja ljudi
usmeri u ne{to jo{ ve}e, u nove humanitarne ak-
cije. On poku{ava, kako ka`e, da na neke inova-
tivnije na~ine probudi u ljudima tu `elju da po-
mognu, da ih nekim nesvakida{njim akcijama
podstakne da pomognu.

- Ljudi vole da pomognu, zadr`ao se taj duh
zajedni{tva u ljudima, ali je samo malo „zaspao“.
Na`alost, potrebna je neka nesre}a da bi se udru-
`ili. To je sve odraz te{ke materijalne situacije i
pro{lih godina, kada se ljudi morali da postanu
skoncentrisaniji na sopstvenu egzistenciju i pro-
bleme, pa niko nema ba{ mnogo vremena da se
osvrne oko sebe - napominje Jovan.

Zahvaljuju}i akcijama, u kojima je Jovan di-
rektno ili indirektno u~estvovao tokom dve i po
godine koliko je pro{lo od prve aukcije dresova,
sve ukupno skupljeno je vi{e od pola miliona
evra. Me|utim, ovom momku cifre ne pru`aju
satisfakciju za ono {to radi.

- Kada vidim da je mala Na|a danas dete koje
normalno ide u {kolu, dru`i se sa vr{njacima, da
je zdrava, kada pomislim da }e neko dete u O[
„Radivoj Popovi}“ uznapredovati malo u svom
razvoju zbog modernizovanja rada, kada ~ujem
da je prva faza gra|enja hemato-onkolo{kog cen-
tra u Ni{u pri kraju: to je ono {to daje smisao, i ta
pozitivna energija koja se vra}a od ljudi kojima
ste pomogli nema cenu - ka`e Jovan Simi}.

Kada je ovaj biv{i fudbaler i zaljubljenik u
sport organizovao prvu aukciju dresova njegov
poslodavac nije imao sluha i Jovan je ostao bez
posla. Ali, ljudi sa idejama ne ostaju neprime}eni,
a tako je bilo i sa njim. On je sada deo Exit tima
koji je prepoznao kvalitet i sa njima priprema no-
ve humanitarne akcije.

- Na ovogodi{njem Exit festivalu sam sku-
pljao stvari od raznih muzi~kih zvezda, kao {to
su npr. Eli Gulding, Skrileks, Dejvid Geta, Pro-
did`i, Niki Romero i plan je da napravimo veli-
ku globalnu internet aukciju muzi~kih stvari.
Radimo na tome polako, jer imamo ba{ dosta
vrednih stvari koje bi mogle da se prodaju za
ozbiljne cifre i plan je da dignemo to na jedan
svetski nivo i da postane tradicija na festivalu.
Prihod }e i}i tako|e Udru`enju roditelja dece
obolele od raka i projektu gradnje hemato-on-
kolo{kog centra u Ni{u - isti~e Simi}.

Ljiljana Bukvi}

subota / nedelja, 8 - 9. oktobar 2016.IV

Ko{arka{ka 
utakmica

Jovan Simi} ka`e da je u planu i jedna huma-
nitarna ko{arka{ka utakmica, koja bi okupila
asove sa svih prostora biv{e Jugoslavije. 

- Zamisao je da utakmica bude preno{ena u
svim zemljama regiona, a da ljudi SMS porukom
tokom prenosa doniraju novac za ne{to u svojoj
zemlji. To je proisteklo iz dobrog iskustva tokom
prenosa fudbalske utakmice, jer je od ljudi pored
malih ekrana za vreme trajanja utakmice stiglo
blizu 100.000 SMS poruka - ka`e Jovan, u javnosti
poznatiji kao „onaj mali {to je prodavao dresove“.

Posebno izdanje Danasa: Forum mladih lidera
Uredio: Aleksandar Milo{evi}
Prelom: Branislav Be{evi}

Jovan Simi}, inicijator akcije Asovi za decu

Duh zajedni{tva ̀ ivi, samo je malo zaspao

Humanost na delu: Dejan
Stankovi} i Jovan Simi}


